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Protokół Nr XXXVIII/2014 z XXXVIII sesji   

Rady Miejskiej w Złotym Stoku 

która odbyła się w Urzędzie Miejskim w Złotym Stoku 

w dniu 30 czerwca 2014 r.  

 

Godzina rozpoczęcia: 10
05

, zakończenia: 13
30

 

Stan Rady: 15 osób, obecni: 13 osób, nieobecni: 2 osoby  (A. Rapacz, M. Znamirowska). 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Stanisław Gołębiowski – Burmistrz Złotego Stoku, 

2. Irena Biskupska – Skarbnik Gminy, 

3. Andrzej Czernecki – mieszkaniec Złotego Stoku, 

4. Małgorzata Sobek – mieszkanka Złotego Stoku, 

5. Elżbieta Szumska – mieszkanka Złotego Stoku, 

6. Dariusz Domagała – mieszkaniec Złotego Stoku, 

7. Klaudia Sura – przedstawicielka firmy GISON, 

8. Dariusz Wawrzonek – przedstawiciel firmy GISON, 

9. Romuald Waniurski – planista, 

10. Sołtysi wg załączonej list obecności. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego we wsi Płonica.  

4. Opinia do wniosku w sprawie zmiany części opisowej planu zagospodarowania 

przestrzennego. 

5. Opinia do pisma w sprawie możliwości przekształcenia działki usługowo – 

mieszkaniowej na działkę usługową. 

6. Stanowisko w sprawie możliwości utworzenia portalu mapowego. 

7. Odczytanie pism skierowanych do Rady. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na nabycie nieruchomości. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający 

się o uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi zwierzętami, 
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prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok 

zwierzęcych i ich części. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Złoty Stok za rok 2013. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy 

Złoty Stok za rok 2013. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa 

Dolnośląskiego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Złoty Stok na 2014 r. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Złoty Stok. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu w 2014 r. 

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1 i 2 

Otwarcie obrad i przyjęcie porządku dziennego. 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złotym Stoku - Pani Krystyna Grzech o godz. 10
05

 

otworzyła XXXVIII sesję. Po przywitaniu radnych i gości oświadczyła, że zgodnie z listą 

obecności w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał. Następnie Przewodnicząca Rady odczytała porządek 

obrad i zaproponowała następujące zmiany: 

1) Wprowadzenie punktu: Opinia do propozycji zmiany granic obszaru chronionego 

Natura 2000 w Chwalisławiu i w Złotym Stoku, jako punkt 7.  

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (głosami 13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujący) 

przyjęła zaproponowaną zmianę do porządku obrad. 

 

2) Wykreślenie punktu: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia  zgody na nabycie 

nieruchomości. 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (głosami 13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujący) 

przyjęła zaproponowaną zmianę do porządku obrad. 

 

3) Wprowadzenie autopoprawki w punkcie 12 polegającej na zmianie słowa z „finansowej” 

na „rzeczowej”.  
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Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (głosami 13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujący) 

przyjęła porządek obrad, wraz z wprowadzonymi zmianami i autopoprawką. 

 

Ad. 3: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu położonego we wsi Płonica.  

R. Waniurski oznajmił, że uchwała dotyczy wsi Płonicy. Działka nr 167/6 położona 

w północnej części wsi. Jej właściciel Pan Rapacz chce zmienić jej przeznaczenie 

z rolniczego na mieszkaniowe. Podczas procedury planistycznej uzyskano wszystkie 

pozytywne opinie i uzgodnienia. Następnie projekt zmiany został ogłoszony na 3 tygodnie  do 

publicznego wglądu, podczas którego nie wniesiono negatywnych uwag.   

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 26 czerwca 2014 r. jednogłośnie 

pozytywnie  (8 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) opiniowała projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXXVIII/282/2014 w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu położonego we wsi Płonica. 

 

Ad. 4: 

Opinia do wniosku w sprawie zmiany części opisowej planu zagospodarowania 

przestrzennego. 

R. Waniurski oznajmił, że wniosek dotyczy terenu położonego w Laskach. W obowiązującym 

planie zagospodarowania przestrzennego został przeznaczony do użytkowania rolniczego 

z dopuszczeniem zabudowy mieszkaniowej, rekreacyjnej, agroturystycznych. Podkreślił, że 

cały ten teren może być na w/w cele przeznaczony, natomiast ta działka, ze względu na swoją 

powierzchnię nie może być  przeznaczona pod zabudowę. Wspólnie ze Śnieżnickim Parkiem 

Krajobrazowym oraz z Nadleśnictwem ustalono, że w tym obszarze można realizować 

obiekty na 5 ha, a działka ma ponad hektar. Do tego działka ma wydłużony kształt, przez to 

nie spełnia wymogu zachowania strefy ekotonowej. W ocenie planisty nie powinno się 

dokonywać zmiany planu.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 
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Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 26 czerwca 2014 r. większością głosów 

(5 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące) negatywnie opiniowała wniosek.  

 

J. Tichanowicz zapytał, czy jest szansa, żeby wnioskodawcy po poszerzeniu swojej własności 

do 5 ha mogli zrealizować swój projekt? R. Waniurski oznajmił, że teoretycznie jest taka 

możliwość, należałoby kupić i połączyć działki.  Niestety jest ryzyko, że opinia organów 

odpowiedzialnych za ochronę środowiska będzie negatywna. Burmistrz dodał, że scalanie 

gruntów nie leży w kompetencji gminy. Organ kompetentny może uznać że nie widzi 

podstaw do scalenia tych gruntów.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (12 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący) 

negatywnie opiniowała wniosek. 

 

Ad. 5: 

Opinia do pisma w sprawie możliwości przekształcenia działki usługowo – 

mieszkaniowej na działkę usługową. 

Przewodnicząca Rady odczytała pismo z dnia 28 maja 2014 r. od Pana Michała Tułacza 

w sprawie przekształcenia działki nr 435/5 w Złotym Stoku z usługowo – mieszkaniowej na 

usługową.  

 

R. Waniurski oznajmił, że jest to teren poniżej pieczarkarni. Wskazał działkę na mapie. 

Zgodnie z ustaleniami planu jest to teren przeznaczony do zabudowy mieszkaniowej 

z usługami, natomiast nie można świadczyć usług bez zabudowy mieszkaniowej.  

 

Przewodnicząca rady zapytała, co wnioskodawca chce tam zrealizować? R. Waniurski 

odpowiedział, że myjnię samochodową.   

 

Radny Z. Śleziak opuścił obrady (10:16). 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących, 1 opuścił 

obrady) pozytywnie opiniowała wniosek. 
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Przewodnicząca Rady oznajmiła, że w związku ze spóźnieniem  przedstawicieli firmy 

GISON, którzy mają referować punkt, zaproponowała jego pominięcie i odbycie, 

w momencie przybycia na posiedzenie zaproszonych gości.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku przyjęła przez aklamację zamianę do porządku obrad.  

 

Ad. 6: 

Opinia do propozycji zmiany granic obszaru chronionego Natura 2000 w Chwalisławiu 

i w Złotym Stoku. 

Radny Z. Śleziak powrócił na obrady (10:18). 

 

Przewodnicząca Rady odczytała: 

1) Obwieszczenie Burmistrza Złotego Stoku z dnia 16 czerwca 2014 r. znak LO.6122.6.2014 

w sprawie wydania opinii co do propozycji zmiany granicy obszaru chronionego 

Natura 2000. 

2) Pismo z dnia 27 czerwca 2014 r. od Stowarzyszenia „Nasz Chwalisław” o nie udzielenie 

pozytywnej opinii dotyczącej zmiany granic obszar Natura 2000, w związku z trwającym 

przygotowaniem planów ochronnych (PZO). 

3) Pismo 25 czerwca 2014 r. od właściciela Usług Turystycznych „AURM” Pani Elżbiety 

Szumskiej zawierające uwagi do projektu zmiany granic obszarów Natura 2000 na terenie 

Gminy Złoty Stok oraz o wydanie negatywnej opinii. 

4) Pismo z dnia  27 maja 2014 r. znak DZP-WO.630.8.2014.MR od Generalnego Dyrektora 

Ochrony Środowiska w sprawie zatwierdzenia projektu. 

 

Burmistrz wyjaśnił, że po otrzymaniu pisma od GDOŚ w dniu 2 czerwca b.r., pracownik 

Urzędu po zapoznaniu się z przebiegiem proponowanych granic (Chwalisław i ul. Złota) 

wysłano zawiadomienie w formie obwieszczenia do zainteresowanych stron (właścicieli, 

współwłaścicieli i użytkowników gruntów) o wydanie opinii. Następnie w dniu 10 czerwca 

b.r. opublikowano  zmiany do pierwotnych propozycji granic obszarów, przez co termin do 

wydania opinii przesunął się do 10 lipca 2014 r. Okazało się, że odstąpiono od zmiany granic 

obszarów we wsi Chwalisław i pozostaną one w obecnym kształcie. Natomiast nadal chcą 

zmienić granice w Złotym Stoku. Podkreślił, że każda inwestycja prowadzona w obszarze 

Natura 2000 jest trudna do realizacji i bardziej kosztowna, ponieważ trzeba opracować 

dokument wpływu inwestycji na środowisko. Taka ekspertyza środowiskowa może wiązać się 
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z trzyletnią obserwacją, co wydłuża termin realizacji inwestycji. Burmistrz nie zgadza się 

z rozszerzeniem obszaru Natura 2000, ze względu na plany wykonania czteropasmowej drogi 

nr 46 i  przesunięcia jej  bardziej w stronę Chwalisławia i gdyby miała przebiegać przez 

obszar Natura 2000 to na pewno nigdy nie powstanie. Do Urzędu wpłynęły dwie skrajne 

opinie- Stowarzyszenia, które chce rozszerzenia granic oraz przedsiębiorcy, który tego nie 

chce. Sprawa Chwalisławia jest już rozstrzygnięta, bo nie będą dokonywane zmiany, a rolnicy 

pobierający dotację za uprawę pól  i ochronę siedlisk, mimo że nie będą w obszarze Natura 

2000 to i tak będą je nadal otrzymywać. GDOŚ podkreśla w piśmie że o powstaniu obszaru 

Natura 2000 brane są pod uwagę jedynie względy naukowe a nie społeczne i gospodarcze. 

Zatem nie można powoływać się na sprawy, które przytacza w piśmie właścicielka 

„AURUM”, natomiast Rada powinna zmianę zaopiniować negatywnie, być może są jakieś 

prace naukowe oraz badania na podstawie, których uda się uzasadnić negatywną opinię.  

 

J. Tichanowicz zapytał, czy ktoś z gminy brał czynny udział podczas opracowania zmiany 

tych granic? Burmistrz proces Natura 2000 trwa już kilaka lat. Odbywały się spotkania, 

natomiast nie było wyznaczonego przedstawiciela gminy. Na spotkaniach była mowa jedynie 

o dyrektywach, natomiast Burmistrz nie przypomina sobie, żeby gmina zajmowała 

jakiekolwiek stanowisko w sprawie Natura 2000.  

 

J. Tichanowicz wyraził zdziewanie, że akurat ten obszar został wytypowany do ochrony, 

ponieważ jest to teren antropogeniczny, do końca lat były tam hałdy eksploatowanego 

wapiennika, a następnie w latach 60 były tam eksploatowane odpady z Kopalni. Teren jest 

cały zryty przez człowieka, a w opracowaniach powojennych brak jakichkolwiek informacji, 

że są tam obszary przyrodniczo cenne. Kilka lat temu Rada występowała o objęcie ochroną 

obszaru na Czarnym Stawem, żeby chronić salamandrę plamistą, bez żadnego odzewu 

z Wydziału Środowiska.   

 

E. Szumska oznajmiła, że dalsze losy jej działalności zależą od utworzenia obszaru 

chronionego. Na tym obszarze jest kolejne miejsce, które można wykorzystać turystycznie. 

Pokazała radnym projekt swoich zamierzeń.  Jeżeli Natura 2000 dojdzie do skutku, to jej 

plany zostaną udaremnione. Obecnie jest Natura 2000 w kopalni i chroniony jest nietoperz, 

ale w związku z tym „Bieg po złoto” nie mógł się odbyć. Zapewniła, że przestrzega 

wszystkich odgórnych wymogów.  
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D. Domagała zainteresowany mieszkaniec oznajmił, że na swoim terenie ma w planie budowę 

schroniska.  

 

A. Czarnecki oznajmił, że opinie parku krajobrazowego są już uciążliwe dla inwestorów.  

 

Burmistrz oznajmił, że Rada wydaje tylko opinię, nie jest to uzgodnienie, które organ musi 

uwzględnić, dlatego bardzo ważne jest naukowe uzasadnienie negatywnej opinii.  

 

J. Frankowicz zapytała, czy Nadleśnictwo- jako największy posiadacz tego terenu, 

wypowiedziało się w sprawie zmiany granic?  Burmistrz odpowiedział, że pewnie tez dostali 

takie pismo.  

 

J. Frankowicz oznajmiła, że trzeba będzie wykazać, iż na tym obszarze nie występuje 

roślinność rzadka. Nadleśnictwo na pewno posiada jakieś opracowanie. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (13 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) 

negatywnie opiniowała propozycję zmiany granic obszaru chronionego Natura 2000. 

 

 Ad. 7: 

Stanowisko w sprawie możliwości utworzenia portalu mapowego. 

K. Sura – przedstawicielka firmy GISON przeprosiła zgromadzonych za spóźnienie. 

Oznajmiła, że ich firma zajmuje się wykonywaniem systemów informacji przestrzennej i tym 

samym pomagają w wypełnianiu obowiązków nałożonych na gminę ustawą o infrastrukturze 

przestrzennej. Jest to opracowanie metadanych, publikacja miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego, studium oraz tworzenie różnych innych aplikacji. Z tych 

systemów mogą korzystać nie tylko urzędnicy ale mieszkańcy, inwestorzy, czy też turyści. 

Przedstawiła prezentacje multimedialną zapoznając radnych z już działającym systemem. 

Podstawą takiego systemu jest ortofotomapa,  granice i nazwy miejscowości. Na portalu 

umieszczone są warstwy takie jak: budynki (wraz z ich funkcjami), adresy, drogi (informacja 

o zarządcy, szerokość), działki. Wszystkich planów jest około 40 w formie papierowej. 

W pierwszej kolejności należy je zeskanować, a następnie skalibrować  tj. nadać im   

współrzędne geograficzne, następnie trzeba zasilić system danymi. Istnieją trzy 

wyszukiwarki: miejscowości, działek i adresów. Potencjalny inwestor może sprawdzić sobie 

przeznaczenie działek w planie. Podobnie jest ze studium, najpierw skanowanie, kalibracja 
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i zasilenie portalu. Istnieje jeszcze warstwa turystyczna. Stworzono prostą aplikację dla 

urzędników, żeby mogli samodzielnie edytować warstwę turystyczną. Warstwę turystyczna 

można rozszerzyć o wirtualny spacer. Istniejące systemy informacji przestrzennej można 

zobaczyć na stronie internetowej www.gison.pl. Zapewniła, że ich firma ma duże 

doświadczenie i wykonuje wiele rzeczy dedykowanych dla gmin.  

 

Przewodnicząca Rady zapytała o czas realizacji takiego portalu? K. Sura odpowiedziała, że 

w przypadku wykonywania wektoryzacji to około 6 miesięcy.  

 

J. Frankowicz zapytała o cenę systemu? K. Sura oznajmiła, że całość kosztuje 36.580 zł netto. 

System obejmuje ortofotomapę, plan, studium i ich wektoryzację (każde przeznaczenie terenu 

jest obrysowane), oraz warstwy według wyboru gminy. 

 

Skarbnik Gminy zapytała o coroczna opłatę? D. Wawrzonek oznajmił, że obejmuje ona 

dostęp do serwisu oraz do serwera oraz aktualizacje wybranych warstw i wynosi od 2 tys. zł 

wzwyż. Dalsze warstwy i aplikacje do istniejącego systemu są tańsze. Turystyka i promocja 

to miękkie elementy, natomiast plan, studium i metadane oraz ich publikacja są obowiązkiem 

gminy. 

 

Burmistrz oznajmił, że jeśli Rada pozytywnie zaopiniuje utworzenie takiego portalu 

mapowego, to wówczas będzie to podstawą do zabezpieczenie tej kwoty w budżecie na 

2015 r.  

 

Następnie głos zabrała radna J. Frankowicz, która oznajmiła, że w tym temacie jakieś plany 

ma również Starostwo Powiatowe. Nie wiadomo w jakim zakresie będzie to wykonywać i czy 

czasem nie będzie się pokrywać z naszym. W ocenie radnej wydatek rzędu 40-50 tys. zł jest 

dużym obciążeniem dla budżetu. Portal będzie tylko działał informacyjnie, ponieważ nadal 

będzie przy projektach forma papierowa. D. Wawrzonek oznajmił, że na pewno w zakresie 

wypisu i wyrysu planu, nie zastępują Starostwa. Około połowa ceny to jest przetworzenie 

planu zagospodarowania  przestrzennego do postaci wektorowej, jest to czasochłonna praca. 

Dzięki temu można automatycznie generować wypis i wyrys. Niektóre gminy decydują się na 

system bez wektoryzacji, bez obrysu tego planu. Sama wektoryzacja kosztuje 18 tys. zł.   
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J. Tichanowicz zapytał, czy włączenie gotowego programu opracowanego przez Starostwo  

wpłynęłoby na cenę? D. Wawrzonek oznajmił, że Starostwo w swoim zakresie ma obowiązek 

prowadzenie ewidencji gruntów i budynków. Jeżeli Starostwo posiada takie informacje, to nie 

ma konieczności fizycznego uzyskania od nich tych informacji, dzięki czemu byłoby taniej. 

Ale nie będzie to duża różnica w cenie. Jeśli Rada nie ma środków, to można zastanowić się, 

czy wykonywać wektoryzację planu, ponieważ to jest najbardziej kosztowne, automatycznie 

odpadnie moduł wypisu i wyrysu, który kosztuje ok. 3 tys. zł. 

 

Radna J. Frankowicz zasugerowała, że gminy Złoty Stok nie stać na tego typu wydatek. 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że trzeba się rozwijać, gmina nie może oczekiwać na ruchy 

Starostwa, bo nie ma pewności, że Starostwo program uruchomi. Poza tym nie jest to 

ostateczna cena, ponieważ w wyniku zapytania ofertowego cena może się zmienić.  

 

D. Maziakowski zapytał, co gmina straci rezygnując z wektoryzacji planu? D. Wawrzonek 

odpowiedziała, że mając wektoryzację po jednym kliknięciu na daną działkę pojawiają się 

informacje o przeznaczeniu w planie, bez wektoryzacji przeznaczenie trzeba odczytać 

z legendy. Mając wektoryzację można generować wypis i wyrys.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (12 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący) 

pozytywnie opiniowała powstanie portalu mapowego. 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę (11:53-12:10). Po przewie na obrady nie powrócili 

radni: W. Król i V. Mrozek. 

 

Ad. 8: 

Odczytanie pism skierowanych do Rady. 

1) Wezwanie z dnia 15 maja 2014 r. znak Pa 22/14 z Prokuratury Rejonowej w Ząbkowicach 

Śląskich o wykonanie czynności nakazanej prawem poprzez podjęcie uchwały w sprawie 

wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorąca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia 

na prowadzenie działalności w zakresie ochrony nad bezdomnymi zwierzętami oraz 

prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok 

zwierzęcych i ich części. 

2) Pismo z dnia 6 czerwca 2014 r. znak Pa 22/14 z Prokuratury Rejonowej w Ząbkowicach 

Śląskich o poinformowaniu prokuratury o podjętej przez Radę uchwale w sprawie 
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wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorąca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia 

na prowadzenie działalności w zakresie ochrony nad bezdomnymi zwierzętami oraz 

prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a także grzebowisk i spalarni zwłok 

zwierzęcych i ich części. 

3) Pismo z dnia 29 maja 2014 r. od Pani Marzeny Pietrzyk skierowane do Regionalnego 

Zarządu Gospodarki Wodnej we Wrocławiu (do wiadomości Rady) w sprawie licznych 

podtopień posesji Laski 147. 

 Na obrady powróciła radna V. Mrozek (12:13). 

 

4) Pismo z dnia 24 czerwca 2014 r. od Państwa Joanny i Mariusza Grzanka w sprawie 

wyrażanie zgody na odkupienie od Gminy Złoty Stok części pasa drogowego (dz. Nr 503) 

w Złotym Stoku. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Komisja Gospodarki i Budżetu w dniu 26 

czerwca 2014 r. dokonała wizji lokalnej wnioskowanego terenu, po czym jednogłośnie 

pozytywnie ustosunkowała się do wniosku. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) 

pozytywnie opiniowała wniosek. 

 

5) Pismo z dnia 5 maja 2014 r. od Wspólnoty Właścicieli Mieszkań „PIĄTKA” w sprawie 

uporządkowania terenu przed posesją Państwa Domagałów. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu 

w dniu 26 czerwca 2014 r. dokonała wizji lokalnej wskazanego miejsca, następnie 

jednogłośnie (10 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) wnioskowała o wystąpienie do 

Starostwa o wydanie pozwolenia na wycinkę wnioskowanych drzew.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (12 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) 

pozytywnie opiniowała wniosek. 

 

6) Pismo z dnia 13 maja 2014 r. od ZPUH INSAND Józef Gruszecki informujące 

o usunięciu wszystkich usterek na posesji przy ul. Żeromskiego 11, zgodnie z sugestią 

Pani Mirosławy Burzyńskiej.  

7) Pismo z dnia 19 maja 2014 r. znak NK-N1410.7.2014.KW od Wojewody Dolnośląskiego 

informujące o nieuwzględnieniu skargi złożonej na Radę Miejską w Złotym Stoku.  
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8) Pismo  z dnia 3 czerwca 2014 r. znak NK-N.90.94.2014.MF od Wojewody 

Dolnośląskiego w sprawie konieczności publikacji w Dzienniku Urzędowym uchwały 

podejmowanych na podstawie ustawy o gospodarce komunalnej. 

Na obrady powrócił radny W. Król (12:20). 

 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że w b.r. przetarg na wywóz odpadów komunalnych 

wygrała spółka „KOMA”. Przypomniała o wcześniejszych ustaleniach Rady w sprawie 

wprowadzenia dla posesji niezamieszkałych pojemników o mniejszej pojemności za 

niższą cenę. Burmistrz poinformował, że stawki już są wykalkulowane w taki sposób, 

że ich obniżenie będzie skutkować koniecznością dopłaty ze strony gminy do realizacji 

zadań związanych z gospodarką odpadami.  

 

Na obrady dotarł radny A. Rapacz (12:25). 

 

9) Pismo z dnia 6 czerwca 2014 r. znak NK-N4131.165.10.2014.KW od Wojewody 

Dolnośląskiego w sprawie udzielenia wyjaśnień do uchwały Nr XXXVI/271/2014 Rady 

miejskiej w Złotym Stoku z dnia 28 marca 2014 r. w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w Złotym Stoku przy 

ul. Żeromskiego w granicach części działki ewidencyjnej nr 138 w kwestii dotyczącej 

zapisów o określenie zasad scalania nieruchomości  oraz odpowiedź na to pismo.  

10) Życzenia z okazji Dnia Samorządowca nadesłane przez:  

a. Pani Agnieszki Kołacz – Leszczyńskiej – Posła na Sejm RP, 

b. Panią Izabelę Mrzygłocką – Posła na Sejm RP, 

c. Panią Teresę Świło – Posła na Sejm RP, 

d. Panią Monikę Wielichowską – Posła na Sejm RP, 

e. Pana Stanisława Jurcewicza – Posła na Sejm. 

 

Ad. 9: 

Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi 

zwierzętami. 

Burmistrz wyjaśnił, że projekt uchwały jest wynikiem interwencji Prokuratury. Podczas 

posiedzenie Komisji Gospodarki i Budżetu radny J. Tichanowicz stwierdził, że w uchwale 

powinny znaleźć się zapisy określające odległość od zabudowy, jednak w obecnym stanie 
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prawnym nie jest to konieczne, ponieważ gmina nie ma takiego terenu określonego MPZP, 

a zmiana w planie i tak jest w gestii Rady. Poruszona była też kwestia wywożenia 

i składowania odpadów. Burmistrz zapewnił, że taki przedsiębiorca nie uzyska pozwolenia z 

Sanepidu na działalność, jeśli tych spraw nie będzie miał uregulowanych, tj. podpisanej 

umowy o odbiór odpadów.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następują opinią: 

Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 26 czerwca 2014 r. większością głosów 

(9, za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  

  

Rada Miejska w Złotym Stoku większością głosów (13 za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących) 

podjęła uchwałę Nr XXXVIII/283/2014 w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać 

przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi 

zwierzętami. 

 

Ad. 10: 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Złoty Stok za rok 2013. 

Przewodnicząca Rady odczytała Uchwałę Nr IV/68/2014 Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej we Wrocławiu w sprawie pozytywnej opinii o przedłożonym przez 

Burmistrza Złotego Stoku sprawozdaniu rocznym z wykonania budżetu Gminy Złoty Stok za 

2013 r. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującymi opiniami do sprawozdania 

z wykonania budżetu Gminy Złoty Stok za 2013 r.  

1) Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 7 maja 2014 r. jednogłośnie pozytywnie (5za, 

0 przeciw, 0 wstrzymujących) opiniowała sprawozdanie. 

2) Komisja Edukacji i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 25 czerwca 2014 r. 

jednogłośnie pozytywnie (9 za , przeciw, 0 wstrzymujących) opiniowała sprawozdanie. 

3) Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 26 czerwca 2014 r. jednogłośnie 

pozytywnie (9 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących, 1 opuścił obrady) opiniowała 

sprawozdanie. 
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Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującymi opiniami do sprawozdania 

finansowego Gminy Złoty Stok za 2013 r.: 

1) Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 7 maja 2014 r. jednogłośnie pozytywnie (5za, 

0 przeciw, 0 wstrzymujących) opiniowała sprawozdanie. 

2) Komisja Edukacji i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 25 czerwca 2014 r. 

jednogłośnie pozytywnie (9 za , przeciw, 0 wstrzymujących) opiniowała sprawozdanie. 

3) Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 26 czerwca 2014 r. jednogłośnie 

pozytywnie (10 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) opiniowała sprawozdanie. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXXVIII/284/2014 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Złoty Stok za rok 2013. 

 

Ad. 11: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu 

Gminy Złoty Stok za rok 2013. 

Przewodnicząca Rady odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Złotym 

Stoku w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Złotego Stoku za 2013 r. wraz 

z opinią z dnia 7 maja 2014 r. oraz uchwałę Nr IV/111/2014 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 15 maja 2014 r. w sprawie 

pozytywnej opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Złotym Stoku w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Złotego Stoku za 2013 r. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXXVIII/285/2014 w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu Gminy Złoty Stok za rok 2013. 

 

Ad. 12: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Dolnośląskiego. 

Skarbnik Gminy oznajmiła, że jest to już kolejna uchwała, która ma na celu dokonanie 

zmiany nazwy zadania na „Przebudowa drogi wojewódzkiej Nr 390 (ul. Spacerowa) 

w mieście  Złoty Stok”. Zmieniła się również wartość zadania na  16.555 zł, po wykonaniu 

połowę tej kwoty zwróci Województwo. Poprzednie uchwały zostają uchylone.  
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A. Rapacz zapytał, czy ta inwestycja znajduje się w planie finansowym Województwa? 

Burmistrz odpowiedział, że nie wie, ale jest przyobiecana jej realizacja w przyszłym roku. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 26 czerwca 2014 r. jednogłośnie 

(10 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowała projekt uchwały.  

  

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXXVIII/286/2014 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Dolnośląskiego. 

 

Ad. 13: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Złoty Stok na 2014 r. 

Skarbnik Gminy zapoznała radnych z projektem uchwały odczytując jej uzasadnienie.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 26 czerwca 2014 r. jednogłośnie 

(10 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

 

Skarbnik Gminy poinformowała o autopoprawce w załączniku nr polegającej na zmianie 

nazwy zadania inwestycyjnego na: „Przebudowa drogi wojewódzkiej Nr 390 (ul. Spacerowa) 

w mieście  Złoty Stok”. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXXVIII/287/2014 w sprawie zmian w budżecie Gminy Złoty Stok na 2014 r., 

wraz z autopoprawką. 

 

Ad. 14: 

Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian wieloletniej prognozie finansowej Gminy 

Złoty Stok. 

Skarbnik Gminy zapoznała radnych z projektem uchwały odczytując jej uzasadnienie. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 
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Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 26 czerwca 2014 r. jednogłośnie 

(10 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXXVIII/288/2014 w sprawie dokonania zmian wieloletniej prognozie 

finansowej Gminy Złoty Stok. 

 

Ad. 15: 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu w 2014 r. 

Skarbnik Gminy zapoznała radnych z projektem uchwały. Oznajmiła, że mimo faktu 

wykazania kredytu w uchwale budżetowej, to i tak zgodnie z ustawą o finansach publicznych 

Rada musi podjąć odrębna uchwałę o zaciągnięciu kredytu, która musi zostać zaopiniowana 

przez Regionalną Izbę Obrachunkową.  Odczytała treść uchwały. Poinformowała o drobnych 

zmianach w uzasadnieniu uchwały. Bank do obsługi kredytu zostanie wyłoniony w drodze 

przetargu zgodnie z ustawą – Prawo zamówień publicznych.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku zapoznała się z następującą opinią: 

Komisja Gospodarki i Budżetu na posiedzeniu w dniu 26 czerwca 2014 r. jednogłośnie 

(10 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) pozytywnie opiniowała projekt uchwały. 

 

Skarbnik Gminy wspomniała o drobnych zmianach w uzasadnieniu.  

 

Rada Miejska w Złotym Stoku jednogłośnie (14 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących) podjęła 

uchwałę Nr XXXVIII/289/2014 w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu 

w 2014 r. 

 

Ad. 16: 

Sprawy różne. 

Głos zabrał radny J. Tichanowicz informując, że wniosek radnych z poprzednich posiedzeń 

o remont dachu na kościele ewangelickim nie został zrealizowany. Egzekucja pewnych 

zobowiązań od dzierżawcy nie powinno ważyć, o tym czy kościół będzie wyremontowany. 

Burmistrz wiadomo, broni interesów gminy i wystąpił na drogę sądową o wykonanie remontu 

przez dzierżawcę, ale w efekcie tych spraw sądowych w międzyczasie kościół, który jest 

zabytkiem wpisanym w historię i architekturę Złotego Stoku zostanie za kadencji obecnej 
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Rady zdegradowany. Istnieje obawa, że spadnie sufit i prezbiterium, a wówczas nie znajdzie 

się na pewno żaden dzierżawca. Wieloletnie sprawy sądowe doprowadzą do ruiny kościoła 

oraz rodziny dzierżawcy. W efekcie Burmistrz wpisze się w historię miasta, jako ten który 

dopuścił do ruiny zabytku. Apelował do Burmistrz o natychmiastową naprawę dachu 

i wystąpienie do dzierżawcy o zwrot tych kosztów. Burmistrz oznajmił, że nie ma prawnie 

takiej możliwości.  

 

J. Tichanowicz apelował do radnych o  zobowiązanie Burmistrza do naprawy tego dachu, ze 

środków z budżetu gminy. 

 

Następnie głos zabrała Przewodnicząca Rady, według której proces będzie trwał kilka lat, 

dzierżawca nie podda się bez walki, a obecnie jej stan zdrowia nie pozwala na uczestnictwo 

w sądzie. Zapytała, czy pisemna rezygnacja z dzierżawy, złożona przez Panią Fintowską 

ułatwiłaby Burmistrzowi naprawę dachu? Burmistrz oznajmił, że nie przyśpieszy to remontu. 

Dodał, że gdy dach zostanie naprawiony, to nie będzie już przedmiotu wniosku skierowanego 

do sądu.  

 

A. Rapacz stwierdził, że z każdą chwilą sytuacja dzierżawcy się pogarsza, przez co jej 

problem się zwiększa i musi się z tym liczyć. Gdy nie będzie już dzierżawcy, wówczas gmina 

musi przygotować się do wykonania inwestycji, przygotować dokumentację itp. J. 

Frankowicz wtrąciła, że naprawę awarii wykonuje się bez dokumentacji.  

 

A. Wielgus wnioskował o założenie na kościele ewangelickim chociaż jakiejś plandeki, żeby 

zapobiec dalszej degradacji obiektu. 

 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy w przypadku interwencji Nadzoru Budowalnego 

o remont dachu, gmina jako właściciel mogłaby go wykonać? 

 

J. Tichanowicz zgłosił konieczność umycia tablic na Miejskiej Trasie Turystycznej oraz 

zapytał o tabliczkę o „Śpiącym lwie”. 

 

S. Braszka zgłosił, że: 

− na skrzyżowaniu (wjazd do Mąkolna) brakuje drogowskazu informującego o zjeździe do 

Mąkolna, 
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− przecieka dach w byłej świetlicy. 

 

A. Rapacz przypomniał o swoim wniosku o zmianę terminu Dożynek Gminnych, na taki 

termin, żeby odbyły się one przed Dożynkami Powiatowymi i Wojewódzkimi. Znowu na w/w 

dożynkach nie będzie uczestniczyć delegacja z gminy Złoty Stok (jako jedynej w powiecie) 

przez co zostanie bez możliwości zdobycia atrakcyjnej nagrody za wieniec. W każdej gminie 

powiatu ząbkowickiej, oprócz Złotego Stoku podczas Dożynek Gminnych wybierany jest 

najładniejszy wieniec dożynkowy, który zostaje wystawiony na Dożynkach Powiatowych. 

Burmistrz wyjaśnił, że nie można już zmienić terminu imprezy ze względu na podpisane 

umowy z zespołami. Do tego we wcześniejszych terminach są już zaplanowane w kalendarzu 

imprez inne uroczystości. K. Grzech dodała, że wieńce dożynkowe mogą zostać 

przygotowane przez sołectwa już w sierpniu, a Rada może dokonać wyboru najładniejszego, 

który pojedzie na Dożynki Powiatowe.  

 

J. Frankowicz zapytała, czy w związku z rozpoczynającymi się wakacjami staw kąpielowy 

będzie czynny? Burmistrz odpowiedział, że staw jest już przygotowany do sezonu, posiada 

zgodę Sanepidu i jest zatrudniony ratownik, nie ma tylko odpowiedniej pogody.  

 

B. Klita zgłosiła, że w Mąkolnie rzeka jest zarośnięta, w taki sposób że zasłania widoczność. 

Zgłosiła uwagę co do koszenia trawy przy drodze powiatowej (ZDP wycina zbyt mało trawy).  

 

R. Rosiński zgłosił, że przystanki PKS w Laskach są zarośnięte. 

 

Na zakończenie dyskusji radny A. Grygiel oznajmił, że podczas posiedzenia Społecznej Rady 

Programowej Pani Dyrektor CKiP zapewniła, że zostanie wysłana delegacja z wieńcem 

dożynkowym na Dożynki Powiatowe.   

 

Ad. 17: 

Zamknięcie obrad. 

 W związku z wyczerpaniem się spraw Przewodnicząca Rady Miejskiej w Złotym 

Stoku zamknęła o godz. 13:30  XXXVIII sesję Rady Miejskiej. 

 

Protokołowała: Weronika Gołdyn 


